



**Manila Economic  
and Cultural Office**  
菲律賓駐台辦事處

**ADVISORY**

Authentication of Certification(s) Issued by MECO Attached Agencies  
認證馬尼拉經濟文化辦事處(MECO)的相關部門單位所核發的證明文件

=====

This is to inform the Public that effective 24 October 2022, the Manila Economic and Cultural Office (MECO) shall be authenticating all certifications issued by its attached agencies, namely, the Philippine Overseas Labor Offices (POLOs), Overseas Workers Welfare Administration (OWWA), Department of Trade and Industry (DTI) Representative Office, Department of Tourism (DOT) Representative Office, Pag-Ibig and Social Security System (SSS) Offices. The aforementioned is pursuant to the Memorandum issued by the Manila Economic and Cultural Office (MECO) Chairman and Resident Representative Silvestre H. Bello III dated 07 October 2022. Notarial rates is 1,000 NTD for each Certification issued.

於2022年10月24日起公告說明，馬尼拉經濟文化辦事處(MECO)將會對其相關部門單位所核發的所有證明文件進行認證，包括菲律賓海外勞工辦公室(POLOs)、海外勞工福利部(OWWA)、菲律賓貿易與工業部(DTI)、菲律賓觀光部(DOT)、民宅共同基金(Pag-Ibig)和社會安全系統(SSS)。上述規定是依據馬尼拉經濟文化辦事處(MECO)代表Silvestre H. Bello III 主席於2022年10月07日所核發的備忘錄執行。公證費用是每份證明文件為新臺幣1,000元整。

Moreover, MECO will not be collecting any fee for issued Certifications requested by OFWs.

此外，馬尼拉經濟文化辦事處(MECO)將不會對海外菲律賓移工(OFWs)所請求的證明文件收取任何費用。

For the information of all concerned,  
請公告周知。

  
ALICE Q. VISPERAS  
Deputy Resident Representative  
Manila Economic and Cultural Office, Taiwan

24 October 2022